
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA VÄGFÖRENING 

20200824 

 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 

2. Närvarande. Ulf Nyström, Jari Pellikka,  Mikael Forsman, Ann-Charlotte Andersson, 

Carina Kroon och  Bengt Jemsö. 

 

3. Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  

 

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Alla våra fakturor är 

betalda. Några obetalda vägavgifter finns fortfarande.  

 

 

6. Skrivelser:  

- Mail angående anslutning av avstyckad tomt till vägföreningen. 

- Mail med erbjudande om klippning av grönytor inom vårt område. 

 

7. Rapporter: Inga. 

 

8. Övriga frågor.  

- Nedfallet träd på gångstigen från Stugvägen ner mot Skarsätter. Det är kommunens 

ansvar. 

- Träd vid vägkanten Bonäsvägen/Plantvägen ska tas bort. 

 

9. Nästa styrelsemöte är måndagen den 12/10 kl. 18.00.  

 

     12.   Ordföranden avslutade mötet. 

 
 

 

 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

  

http://www.svartingeostravagforening.se/


 


